
Osielsko, 2019-11-13 

BRG.0003. 32 . 2019 

 

Wójt Gminy  

w/m 

  Zgodnie z  § 64 Statutu Gminy Osielsko przekazuję wnioski z sesji Rady Gminy 

 z dnia  12 listopada  2019 roku: 

     A. Różański wnioskował o : 

-  ustawienie znaku zakazu postoju na ul. Bukowej w Maksymilianowie, 

-   uchwalenie Statutów Sołectw. 

B. Polasik- wnioskuje  o uwzględnienie w nowych projektach budowy dróg miejsc na 

nasadzenia drzew. Podając przykład ul. Słowackiego, która jest doskonałym rozwiązaniem 

drogowym, ale bez zieleni. 

I. Ratuszna-  wnioskowała o  uporządkowanie terenu gminnego na osiedlu wojskowym  

w Bożenkowie  

-  wyciąć  suche gałęzie drzewa  przy ul. Harcerskiej za stanicą, 

- rozważyć wprowadzenie zmiany organizacji ruchu na ul. Grobla, która jest bardzo wąską 

uliczką. 

M. Landowski: 

wnioskował o  dofinansowanie świetlicy w szkole podstawowej w Osielsku w postaci zakupu 

stolików świetlicowych z łagodnymi wykończeniami blatów, wykładzin lub dywanu,  gier 

planszowych, kredek, papieru itp. 

Zapytania: 

Na jakim etapie jest przygotowanie uchwały w sprawie zasad i warunków usytuowania 

obiektów małej architektury, tablic reklamowych tzw. uchwały krajobrazowej, 

-  czy zostało zaplanowane zadanie w budżecie Gminy- samoobsługowe stacje naprawcze dla 

rowerów na rok 2020, 

 Kiedy nastąpi ustawienie koszy na śmieci przy wjazdach do lasów na terenie gminy. 

A. Matusewicz złożył wnioski o: 

1. Ponowne ustawienie sołeckich tablic informacyjnych w miejscach bezpiecznych, 

dostępnych i użytecznych,  

- przy sklepie „Groszek” na ulicy Leśnej chcąc przeczytać informację musimy stać na 

ścieżce rowerowej,  

- na ulicy Centralnej tablica stoi na nieutwardzonym poboczu bez chodnika  



2. Przegląd stanu oświetlenia ulicznego, bo dzień co raz krótszy a sporo latarni nie działa. 

Przykładowo: nie świecą dwie lampy w ulicy Wiązowej i jedna na Zaciszu. 

3. Z informacji na temat budowy boiska piłkarskiego w Niemczu przedstawionych podczas 

ostatniego posiedzenia komisji rozwoju gospodarczego, wynika, że pierwsze zawody 

będzie można rozegrać najwcześniej za półtora roku, tj. latem 2021. Urząd gminy do tej 

pory nie zlecił prac projektowych niezbędnego zaplecza technicznego. Nikt nie 

monitoruje losów wniosku o dotację. Nie mamy żadnej pewności, że na tym „luksusowym 

trawniku” będzie można rozegrać oficjalny mecz piłkarski. Przypomnę, że boisko miało 

być wybudowane już trzy lata temu.   

Wnioskuję o większe zaangażowanie w tej sprawie i skoordynowanie prac.  

4. Trwają prace projektowe nowego budynku szkoły w Niemczu. Apeluję, aby równolegle 

planować organizację ruchu na sąsiednich ulicach. 

5. Przy kontenerach PCK do zbiórki tekstyliów, od chwili ich ustawienia na ulicy 

Poprzecznej zalegają worki ze śmieciami, armatura łazienkowa, meble itp. Czy gmina 

pobiera opłatę za zajęcie pasa drogowego od firmy, która te kontenery tam ustawiła? 

Oczekuję systematycznego sprzątania tego miejsca.  

6. Z opóźnieniem zakończono budowę ulicy Karpackiej w Niwach. Nowa jezdnia pewnie 

ułatwia przejazd autobusów. Niestety nowe przystanki autobusowe nie chronią od opadów 

pasażerów. Podobnie jest na ulicy Leśnej w Osielsku. Wnioskuję o ustawienie wiat na 

tych ulicach. Uważam, że kolejne inwestycje drogowe dla celów komunikacji zbiorowej, 

od razu powinny przewidywać montowanie wiat dla pasażerów. 

7. Nadal studzienki telekomunikacyjne nie są wyrównane w miejscach, które zgłaszałem 

przed wakacjami. GZK deklarował ich przegląd do końca lipca, a naprawę do końca 

października.  

8. Ustawić nareszcie ławki dla mieszkańców, montaż których zapowiadany był wczesną 

wiosną. 

9. Przed nami drugi etap przebudowy ulicy Leśnej. Ruch w kierunku Fordonu z ulicy 

Centralnej przejmie ulica Poprzeczna. Ponawiam wniosek o budowę chodnika na odcinku 

między Wiązową a Wiklinową wzdłuż Poprzecznej w celu zapewnienia bezpieczeństwa. 

Ulica prowadzi m.in. na plac zabaw, boisko sportowe i przystanek autobusowy. 

Dozwolona prędkość wynosi 50 km/h.  

10. Pilnie należy zabezpieczyć przepust pod ulicą Giżycką, jego wlot otwiera się równo  

z krawędzią jezdni.  

 

 J. Jedliński, B. Polasik i K. Lachowska  złożyli  pisemny wniosek w sprawie wybudowania w 

okolicy skrzyżowania ul. Bydgoskiej z ul. Krzyszkowiaka przejścia dla pieszych przez 

Starostwo Powiatowe- wniosek w załączeniu. 

K. Cichański złożył pisemny wniosek w sprawie wycięcia konarów drzewa wrastających się 

w linię energetyczną przy ul. Kolonijnej 39,  ustawienia znaku "Osielsko" na granicy z 

sołectwem Niemcz oraz  naprawę chodnika na ul. Kolonijnej przy posesji nr 11 oraz przy ul. 

Centralnej - wniosek w załączeniu 

A. Wiekierak- wnioskował o uzupełnienie ubytków wzdłuż ul. Jagodowej w 

Maksymilianowie. 

Zgłosił nie świecącą lampę przy ul. Bydgoskiej ( od lasu w kierunku skrzyżowania z ul. 

Kopernika).  



K. Lachowska - wnioskowała o naprawę  zniszczonego znaku  drogowego "droga  

z pierwszeństwem przejazdu" przy ul. Kolonijnej na granicy Osielska z Niemczem. 

  P. Ziętara-   już wiosną zwracałem się z prośbą o utwardzenie peronu przystanku 

Leśna/Lipowa w kierunku Fordonu. Przystanek ten nie posiada peronu a przy ulicy nie ma w 

tym miejscu chodnika i osoby oczekujące na autobus zmuszone są stać w błocie na trawniku. 

Pochylenie jezdni w kierunku tego przystanku dodatkowo pogarsza sytuację gromadzącej się 

wody. O ile latem z braku opadów nie stanowiło to tak dużego problemu to aktualnie przy 

częstych opadach deszczu stanowi to duży problem. Zapewne padnie argument że będziemy 

Leśną przebudowywać ale to stanie się najwcześniej wiosną 2020 a do tego czasu mieszkańcy 

będą stali błocie. Wystarczy wysypać peron tłuczniem aby mieszkańcy nie stali w błocie. 

Ponownie zwracam się z prośbą o utwardzenie peronu tego przystanku. 

 

 


